
برخـورد بـا شهـردار را بـه ایـن
دلیـل کـه مجـری سیاسـتهای شـورای

شهر است نمیپذیرم
دکتر لطف الله سیاهکالی مرادی ، نماینده مردم قزوین، البرز و
آبیک در مجلس شورای اسلامی با خبرنگاران رسانه های استان قزوین در
سالن باغستان جهادکشاورزی به گفت و گو نشست و با سوال های آنان

پاسخ داد.

وی پس از ارائه گزارشی از فعالیت های انجام داده خود در طول دو
سال گذشته به خبرنگاران استان قزوین با اشاره به بررسی طرح صیانت
در مجلس شورای اسلامی به آنان گفت: من با طرح صیانت درمجلس مخالفت
کرد و اتفاقا همین مخالفت من باعث شد تا طرح صیانت به صحن مجلس
وارد نشود . این طرح پس از بازگشت به کمیسیون و انجام تغییرات به
طرح حمایت تغییر یافت و در نهایت با تغییرات ۷۰ درصدی به طرح
تنظیمگری فضای مجازی تبدیل شد تا این تغییرات به نفع مردم و به

ایجاد فرصت تبدیل شود.

دکتر سیاهکلی مرادی با اشاره به ملاقات های متعدد خود با مدیرکل
بنیاد مسکن استان ؛ درباره مسکن روستایی گفت: در حوزه مسکن
روستایی اقدامات خوبی انجام شده است اما شرایط مناسبی برای زندگی
روستایی در این خانهها تعریف نشده و منازل روستایی شکل شهری به

خود گرفتهاند.

وی با تاکید بر این نکته که بودجه ۱۴۰۱ استان قزوین بدون اطلاع
نمایندگان استان قزوین تصویب شد، افزود: در سال قبل بودجه استان
را از ۹۰۰ میلیارد تومان به ۱۳۰۰ میلیارد تومان رساندیم که ۳۰۰
درصد افزایش داشت ولی امسال اصلا متوجه نشدیم چه زمانی بودجه
تصویب شد.ما رقم بودجه امسال استان را در سفر رییس جمهور به
استان جبران کردیم هرچند این میزان اعتبار و بودجه برای استان

قابل قبول نیست.

این نماینده مجلس با تاکید بر این که نباید در رابطه با باغستان
موضع سیاسی بگیریم ؛ برخورد با شهردار را به این دلیل که مجری
سیاستهای شورای شهر است نمیپذیرم.در موضوع باغستان هم باید نظرات
تخصصی باشد و از ارائه نظرات غیر تخصصی و غیرکارشناسی بپرهیزیم.
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وی تاکید کرد: انتصاب مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین را به من
نسبت داده اند در حالی که اگر قرار بود بنده وی را معرفی کنم جزو
سه نفر اول معرفی می کردم در حالی که سه نفر اول رد شدند و مدیر

فعلی جزو چهار نفر دوم بود.

وی درپایان درباره بازار پرنوسان خودرو در کشور گفت: بازار خودرو
بـا راهکـار تولیـد و واردات، مـدیریت و کنتـرل میشـود و مشکلات و

چالشهای این حوزه از بین میرود.

*خبرنگار: متینا شایسته نیا
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